

9.—(15400) Soumis un rapport du Surintendant de Police au sujet des assemblées tumultueuses présidées par M. John H. Roberts, et tenues les 24 juin et 7 juillet 1913.

Résolu: D'en transmettre copie au Procureur Général de la Province.

Ajournement.

L. N. SENECAI,
Secrétaire.

* * *

Compte rendu de l'assemblée du 8 août 1913, a.m.

En l'absence de Son Honneur le Maire, M. le Commissaire Dupuis est nommé président; MM. Lachapelle, Godfrey et Ainey.

1.—Soumis des mandats vérifiés par le Contrôleur de la Cité, au montant de \$39,000.60, suivant liste certifiée.

Résolu: D'en autoriser le paiement.

2.—Le Surintendant de Police est appelé devant le Bureau pour donner des informations au sujet d'un article de journal paru la veille, concernant le poste de police No 4, et il est prié de faire un rapport sur le contenu de cet article.

3.—Soumis un extrait du procès-verbal d'une séance du Conseil, tenue le 9 juin dernier, concernant l'achat par la Cité d'un certain terrain pour l'agrandissement du Parc St-Gabriel.

Résolu: De référer au Département en Loi pour savoir s'il appartient au Conseil ou au Bureau des Commissaires de donner des noms aux rues et aux parcs publics.

4.—(15311) Soumis un rapport du Payeur de la Cité, recommandant de voter un crédit supplémentaire de \$1,100 pour l'entretien de sa voiture automobile qui est à son usage.

Résolu: De voter le montant demandé, à être pris sur le crédit de \$10,000, voté comme contingent du Bureau des Commissaires.

5.—(15362) Soumis un rapport du Surintendant des Parcs, recommandant la nomination de M. Raoul Ducharme, en remplacement de M. Martin Brennan, commis dans le Département des Parcs.

Résolu: De retourner ledit rapport au Surintendant des Parcs, avec instructions de soumettre au Bureau une demande régulière d'emploi de la part de M. Ducharme, de lui faire subir un examen, et de soumettre le résultat de cet examen.

Ajournement.

L. N. SENECAI,
Secrétaire.

* * *

Compte rendu de l'assemblée du 8 août 1913, p.m.

En l'absence de Son Honneur le Maire, M. le Commissaire Lachapelle est nommé président; MM. Godfrey, Ainey et Dupuis.

1.—Soumis un rapport du Département en Loi, au sujet de l'enquête judiciaire qui sera tenue sur les acquisitions d'immeubles faites par la Cité depuis le 3 février 1910.

Résolu: De retenir les services de M. Gustave Lamothe, C.R., pour faire, au nom de la Cité de Montréal, la procédure nécessaire pour faire nommer un juge de la Cour Supérieure qui devra faire l'enquête autorisée par la Cité, en rapport avec les acquisitions d'immeubles faites par la Cité, depuis le 3 février 1910, ainsi que pour conduire l'enquête devant le juge qui sera nommé, avec l'aide des avocats de la Cité.

Ordre est donné au Secrétaire de préparer sans délai tous les dossiers concernant lesdits immeubles, et de

9.—(15400) Submitted a report from the Superintendent of Police, anent noisy meetings presided by Mr. John H. Roberts, and held on the 24th June and 7th July 1913.

Resolved: That copy of same be transmitted to the Attorney General of the Province.

Adjourned.

L. N. SENECAI,
Secretary.

* * *

Report of meeting held on the 8th August 1913, a.m.

In the absence of His Worship the Mayor, Commissioner Dupuis was called to the chair; Messrs. Lachapelle, Godfrey and Ainey.

1.—Submitted warrants verified by the City Comptroller amounting to \$39,000.60 as per certified list.

Resolved: That payment of same be authorized.

2.—The Superintendent of Police was called before the Board in order to give some explanation anent a newspaper article, which appeared yesterday, concerning No. 4 Police Station, and he was instructed to report on same.

3.—Submitted an extract from the minutes of a meeting of Council held on the 9th June last, anent the purchase, by the City, of a certain lot of land for the enlargement of St. Gabriel Park.

Referred to the Law Department in order to know whether the street and the park naming should be done by the Board of Commissioners or by the City Council.

4.—(15311) Submitted a report from the City Paymaster, recommending that a supplementary appropriation of \$1,100, be voted for the care of the automobile which he is using.

Resolved: That said amount be voted, the same to be charged against the appropriation of \$10,000 voted to the Board of Commissioners for Contingencies.

5.—(15362) Submitted a report from the Superintendent of Parks, recommending that Mr. Raoul Ducharme, be appointed clerk in the Parks Department, vice Mr. Martin Brennan.

Resolved: That said report be referred back to the Superintendent of Parks, with instructions to submit a regular application from Mr. Ducharme, to have him pass an examination and to submit the result of same to the Board.

Adjourned.

L. N. SENECAI,
Secretary.

* * *

Report of meeting held on the 8th August 1913, p.m.

In the absence of His Worship the Mayor, Commissioner Lachapelle was called to the chair; Messrs. Godfrey, Ainey and Dupuis.

1.—Submitted a report from the Law Department re judicial investigation which will be held, anent acquisitions of lands by the City since the 3rd February 1910.

Resolved: That the services of Mr. Gustave Lamothe, K.C., be retained to take the necessary steps on behalf of the City of Montreal, to have a judge of the Superior Court appointed to hold the investigation authorized by the City, in connection with the acquisition of lands made by the City since the 3rd February 1910; as well as to direct, with the City Attorneys, the investigation before the said judge.

Order was given to the Secretary to prepare without delay all the documents concerning the said lands, and to supply